

While the mother was distracted, an oviraptor quickly snatched one of her dinosaur eggs. Another oviraptor tried to take it away, and they struggled until the egg fell into a rushing river. It headed to the edge of a waterfall, but before it went over, a pteranodon snatched the egg and carried it across the sea. Before long, the egg fell, tumbling helplessly through the sky.

就在禽龍媽媽的注意力給分散了之際，一條竊蛋龍即迅速奪去了她的一隻蛋。另一條竊蛋龍也嘗試搶走那隻蛋，兩條竊蛋龍互相爭鬥，直到那隻蛋跌進急湍的河流裡，牠倆才停止。那隻蛋正被沖向瀑布的盡頭，但在它跌下去之前，一條無齒翼龍把它抓口，並帶口它在海上飛翔。不久，那隻蛋從半空翻滾跌了下去。



It landed in a tall tree on Lemur Island. Three lemurs, Plio, Zini, and Yar, peered at the egg curiously. As Plio approached the egg, it hatched and a tiny dinosaur peeked out.

“Dad, look!” Plio called to Yar, and she picked up the baby dinosaur.

“Get rid of it!” Yar cried. “Plio, that thing is dangerous!” But as he looked at the cute little fellow, Yar changed his mind.

那隻蛋跌落在狐猴島上的一棵喬樹下。比奧、辛尼和爾雅三隻狐猴好奇地窺視口那隻蛋。正當比奧走近它之際，它就孵出了，有一隻小恐龍探出頭來。

「老爸，你看！」比奧跟爾雅說，接口她抱起了那隻恐龍嬰兒。

「扔掉牠！」爾雅喊道，「比奧，那東西很危險的！」但當他看口那可愛的小東西的時候，他就改變主意了。



The baby dinosaur, named Aladar, grew and grew! His legs became as big as tree trunks and his tail became as long as a car. Although he was huge, Aladar played gently with Plio’s daughter, Suri, and her friends. He loved his lemur family, and they loved him. But sometimes he wondered sadly if he’d ever find someone his own size.

那隻叫阿拉達的恐龍嬰兒很快便長大了！他的雙腳碩大如樹幹，尾巴長如車廂。雖然阿拉達身型龐大，但他卻很溫柔的跟比奧的女兒舒莉和她的朋友玩耍。他愛他的狐猴大家庭，狐猴也同樣愛他，可是他有時候會感到憂傷，懷疑自己會否找到跟他身型相近的動物。



One night, Aladar and his friends saw balls of fire streaking across the sky.

“What are they?” Suri asked.

“I don’t know,” Aladar answered. But he knew something was wrong.

As they watched, a huge fireball hit the Earth. A blinding flash lit up the sky.

有一天晚上，阿拉達和他的朋友看見一些火球飛快地越過天空。

「那是甚麼東西？」舒莉問道。

「我不知道。」阿拉達回答說，但他知道有些不妙。

他們觀看的時候，有一個巨大的火球撞擊到地球上。一道刺眼的閃光照亮了天空。